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uitvoeringsagenda mobiliteit Bolnes   
 

Geachte heer Borst,    
 
Op 7 juni 2023 heeft u een aantal vragen gesteld over de voortgang van het onderzoek en de uitwerking 
van de uitvoeringsnota mobiliteit Bolnes. Hieronder leest u de beantwoording van uw vragen. 
 

1. Hoe staat het met het beoordelen en toetsen van de strategische maatregelscenario’s en 
is er al een voorkeursscenario gekozen?     
Er is nog geen voorkeursscenario gekozen. In oktober 2022 is er een commissiebijeenkomst 
geweest over het onderzoek en de uitwerkingsnota mobiliteit Bolnes. Tijdens de 
commissiebijeenkomst is gevraagd om aanvullend milieu onderzoek en participatie met de 
bewoners van de wijk.  
 
Milieu onderzoek 
Op basis van de verkeersberekeningen is er aanvullend onderzoek gedaan naar lucht en geluid 
in de huidige situatie en de toekomstige situatie(s).  
 
Bewonersparticipatie  
Bewoners hebben online een enquête in kunnen vullen over de verkeerssituatie op de Rijnsingel 
en Benedenrijweg. Er zijn 1.498 respondenten. Deze hebben 2.057 aandachtpunten en 254 
positieve punten aangedragen. 301 respondenten hebben aangegeven mee te willen denken 
tijdens een bewonersbijeenkomst. Er zijn vier bijeenkomsten georganiseerd waarin er met ca. 90 
bewoners is gesproken. Bewoners hebben knelpunten aangedragen en meegedacht over 
mogelijke oplossingsrichtingen.  
 
De geïnventariseerde informatie is verwerkt. Op voorhand was de verwachting dat, door de 
realisatie van de geplande en gewenste ruimtelijke ontwikkelingen, er een 
doorstromingsprobleem zou ontstaan. Maar op basis van de geïnventariseerde informatie blijkt 
dat er in de huidige situatie al een probleem is op het gebied van doorstroming, maar ook op het 
gebied van verkeersveiligheid. De geplande en gewenste ruimtelijke ontwikkelingen maken deze 
problemen steeds groter. Dit vraagt om een andere uitwerking dan we op voor hand hadden 
gedacht. De oplossing lijkt eerder een herinrichting van de gehele Rijnsingel in plaats van het 
uitvoeren van losse infrastructurele maatregelen.  
 



 

 

2. Indien er inmiddels een voorkeursscenario is gekozen wanneer verwacht het college de 
raad daarover te informeren?   
Er is nog geen voorkeursscenario gekozen, omdat er gedacht wordt aan een herinrichting van de 
gehele Rijnsingel in combinatie met een aantal losse maatregelen. Wij zijn voornemens om uw 
raad aan het eind van het derde kwartaal – begin vierde kwartaal te informeren over het vervolg 
van dit onderzoek.  
 

3. Wanneer verwacht het college de uitvoeringsagenda te kunnen delen met de 
gemeenteraad?  
Wij verwachten de uitvoeringsagenda in het vierde kwartaal van 2023 voor te leggen aan uw 
gemeenteraad.  
 
 

Hoogachtend, 
Het college van burgemeester en wethouders van Ridderkerk, 
 
de secretaris,  de burgemeester, 
  
  
  
  
dhr. H.W.J. Klaucke dhr. C.A. Oosterwijk 
 
  


